
 
 

’s-Hertogenbosch, 22 mei 2023 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

 

Onderwerp:  Nog steeds geen zicht op functionerende liften Paleisbrug voor eind mei 2023? 

 

Geacht college, 

 

Op 18 december 2022, exact een jaar dat de liften in de Paleisbrug niet meer gebruikt konden 

worden stelde ik u daarover vragen. Een belangrijke vraag was of aangegeven kon worden wanneer 

de liften op de Paleisbrug weer werken. Uw antwoord destijds was: “De verwachting is dat de liften 

eind 2de kwartaal 2023 weer in gebruik zijn.” 
 

Ik heb sterk het vermoeden dat het nog een geruime tijd gaat duren voordat de liften weer in gebruik 

kunnen worden genomen, dit omdat er o.a. geen enkele zichtbare activiteit plaatsvindt om tot 

herstel te gaan komen.  

Betrokken bewoners die afhankelijk zijn van de liften hebben inmiddels bij mij aan de bel getrokken. 

Om duidelijkheid voor een ieder te verschaffen trek ik maar weer eens bij u aan de bel met de 

vragen: 

 

• Is mijn vermoeden juist dat de liften zoals aanvankelijk gepland om in gebruik te nemen voor 

einde 2de kwartaal 2023 ook dan niet in gebruik kunnen worden genomen? Zo ja, waarom 

niet en wanneer dan wel? 

• Wat is er in de tussenliggende periode na beantwoording van mijn vragen tot heden aan 

acties ondernomen om het herstel in gang te zetten of te bevorderen?  

• Wat gaat het herstel kosten van de reparatie van de liften? 

 

 

 Joep Gersjes, Fractievoorzitter VOOR Den Bosch 


